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INTERPELLÁCIÓ 

 

 

Tárgy: Mikor fogja az önkormányzat rendezni a kecskeméti, illetve a hetényegyházi 

lakosok utca problémáját? 

 

A kecskeméti, illetve a hetényegyházi lakosság most még inkább átverve érzi magát. 

Az önkormányzat részéről többszöri ígéret után sem rendezte a földutakkal kapcsolatos az 

óriási problémát. 

2008-ban megállapodás köttetett a lakossággal, hogy a homokos utcák aszfaltozására sor 

kerül. A szerződő felek be is fizették a 10%-os önrészt, ami 2016-ban az önkormányzat 

pénztárában landolt. Az utak aszfaltozása azóta sem készült el. 

 

Dr Papp Zoltán 2025. április 2-án tartott lakossági fórumán megígérte az ott lévőknek, hogy 2 

héten belül tájékoztatni fogja őket levélben arról, hogy amennyiben visszakérik a 180.000 Ft-

ot, akkor az önkormányzat kamattal együtt mennyi összeget fog visszafizetni. Ez a mai napig 

nem történt meg. 

Haladéktalanul kérek tájékoztatást az ügy állásáról: 

- Tervezi -e az önkormányzat a földutak aszfaltozását? 

- Ha igen, milyen ütemben, és mikori kezdettel? 

- Amennyiben a befizetett önrész visszautalásra kerül, milyen összeget kap a lakosság? 
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